



Εργοστασιακό πιστοποιητικό βαθμονόμησης για αισθητήρες πίεσης

Ο κωδικός δεν είναι πλέον διαθέσιμος - Καταχώριση αρχείου

Werkskalibrierschein Factory calibration certificate



Messumformer-Typ:	110000	Auftragsnummer:	110000
transmitter type:	110000	job no.:	110000
Serien-Nr.:	110000	Referenzgerät:	110000
serial no.:	110000	reference unit:	110000
Messbereich:	1.00000	Prüfnormal, Temperatur:	110000
temperature range:	1.00000	testing device, temperature:	110000
Ausgangssignal:	1.00000	Serien-Nr.:	110000
output:	1.00000	serial no.:	110000
Genauigkeit:	1.00000	PTB-Zertifikat:	110000
accuracy:	1.00000	PTB certificate:	110000
Kalibrierdatum:	11.01.2022	Umgebungstemperatur:	11.01.2022
date of calibration:	11.01.2022	ambient temperature:	11.01.2022

Calibration data	Calibration data	Calibration data
11.01.2022	11.01.2022	11.01.2022
11.01.2022	11.01.2022	11.01.2022
11.01.2022	11.01.2022	11.01.2022

Die Kalibrierung erfolgt bei der angegebenen Messumformertemperatur mit einem "Schwermetall-Standard" nach dem Referenz-
Rezeptur der Internationalen Union der Reinelemente (IUPAC) in Abhängigkeit der Referenztemperatur (Standard) auf Basis der PTB-90.
The calibration was performed at the specified temperature with a "Heavy metal standard" according to the reference recipe of the
International Union of Pure and Applied Chemistry (IUPAC) in dependence of the reference temperature (standard) on the basis of the PTB-90.
Die Angaben zur Messumformertemperatur sind nur für die Kalibrierung des Messumformers und nicht für die
Kalibrierung des Messbereichs gültig. Die Messwerte beziehen sich auf einen abgelesenen Endwert von 100 %.
The specified temperature is only valid for the calibration of the transmitter and not for the calibration of the measurement range.
The measured values refer to a reading of 100 %.

Die gemessene Genauigkeit ist nur für die Kalibrierung des Messumformers gültig. Die Messwerte beziehen sich auf einen abgelesenen Endwert von 100 %.
The measured accuracy is only valid for the calibration of the transmitter. The measured values refer to a reading of 100 %.

Die gemessene Genauigkeit ist nur für die Kalibrierung des Messumformers gültig. Die Messwerte beziehen sich auf einen abgelesenen Endwert von 100 %.
The measured accuracy is only valid for the calibration of the transmitter. The measured values refer to a reading of 100 %.

Die gemessene Genauigkeit ist nur für die Kalibrierung des Messumformers gültig. Die Messwerte beziehen sich auf einen abgelesenen Endwert von 100 %.
The measured accuracy is only valid for the calibration of the transmitter. The measured values refer to a reading of 100 %.

Παρατηρήσεις

Παρατηρήσεις

Το πιστοποιητικό βαθμονόμησης πρέπει να παραγγελθεί σε συνδυασμό με έναν αισθητήρα.

Ο αντίστοιχος αισθητήρας παραδίδεται μαζί με το πιστοποιητικό βαθμονόμησης.

Μεταγενέστερες παραγγελίες είναι εφικτές μόνο εάν ο
αισθητήρας είναι σε καθαρή κατάσταση κατά την επιστροφή.

Στην διαδικτυακή έκδοση του τεχνικού φυλλαδίου, ένα δείγμα
πιστοποιητικού είναι αποθηκευμένο στην καρτέλα "Λήψεις"